
Zápis z 7. jednání Komise pro ŽP (18.12.2023) v 17:00 

 
Přítomní: Edworthy , Vorlíčková, Pavlíček, Uher 
Omluveni: Jandová, Mikušová, Rajová 
Host: Kolovrátková 
Zahájení: 17:15 
Ukončení: 19:15 
 

Program (v závorce vždy předkladatel bodu): 
 
1) REKAPITULACE ČINNOSTI KOMISE ZA PRVNÍ ROK JEJÍHO PŮSBENÍ (hodnocení dosavadní 

činnosti, plány a cíle na další období) (Uher) 
Paní Starostka poděkovala všem za jejich práci a přístup. Proběhlo zhodnocení roční 
práce, nejvíce se hovořilo a akci „Čistíme okraje lesa“ 
 

2) Chodník a revitalizace přilehlého lesa v ulici Lovčická – (Uher) 
Posledním naším projektem, který jsme nedávno otevřeli, je Lovčická ulice. Její stav mě velmi trápí 
a myslím, že bychom s tím mohli společně pohnout. Konkrétně se jedná o úsek od rohu s ulicí 
Všestarská po roh s ulicí Karla Křížka (potažmo s Blešnovskou). Lovčická ulice je jedna z páteřních 
ulic pro pěší z Hornopočernicka, především pak pro děti (a doprovod), které po ní chodí každé 
ráno do školy. Dalo by se říci, že většina školních dětí, které se nevezou autobusem Rukavičkárnou 
(nebo s rodiči autem), jdou každé ráno pěšky Lovčickou. V popsaném úseku je ale ulice úzká, takže 
se tam těžko míjí dvě auta. Když se k tomu připletou děti (pěší, na kole, koloběžce, bruslích, atd.), 
vznikají velmi nebezpečné situace. Uhnout není moc kam, okraj vedle vozovky je tak rozježděný, 
že když je trochu mokro, nedá se to suchou a čistou nohou zvládnut. Ulice je také jednou z 
páteřních komunikací pro cyklisty, kteří projíždějí naší MČ od západu na východ (od Počernic, 
Běchovic... směr Úvaly a dále). Je tedy nezbytné udělat v této části chodník, nebo to jinak efektivně 
a ve prospěch chodců vyřešit okrajový pruh komunikace (zpevněný okraj, plátová stezka...). Nabízí 
se otázka v jaké podobě by to mělo být, variant je samozřejmě mnoho a asi žádná nebude ideálním 
řešením pro všechny (motoristé jistě navrhnou jen rozšíření stávající vozovky). Osobně bych zcela 
jistě upřednostnil chodce před auty. Tento bod navrhnu ke společnému řešení na Komisi pro 
dopravu, kam jsem pozvaný na jednání dne 8. ledna. 

 
3) AKCE ČISTÝ LES – Zhodnocení a rekapitulace prvních 3 etap, poděkování (Ondra) 

Na akci průběžně dostáváme velmi pozitivní zpětnou vazbu z mnoha stran i apektů – lidé nejčastěji 
pozitivně hodnotí estetický pohled, kdy je přilehl les hezčí, přehlednější, čístý. Dále si ji lié chválí 
také z pohledu bezpečnosti provozu (přehlednost při výstupu z lesa). Dobré ohlasy jsme také 
dostali od obyvatel přilehlých domů na konci roku, kdy se v těchto místech vyšetřovali tragické 
události spojené se střelbou (lidé opravdu ocenili, že je do lesa vidět a je „průhledný“ na delší 
vzdálenost). 
 

4) AKCE ČISTÝ LES + KLÁNOVICKÝ SEKÁČ – Plány na rok 2024 (Ondra) 
Uděláme kalendář na Leden – duben 2023 s harmonogramem (nejbližší brigáda bude o 
víkendu v pátek 5. a sobotu 6. ledna) 

Ivan – Bude informovat radu. 
Následující etapy:  
- dokončíme celou Mechovku – víkend 5. a 6. ledna (úsek Lochenická – Habrovská) 

V případně že nestihneme, tak ještě i víkend 26. – 27. leden. 
- V plánu je akce „parčík Habrovská“ – Pokusíme se ve spolupráci s Lesy hl.m.Prahy 



- Lovčická – viz samostatný bod výše 
- V Trninách – Kontaktovat a domluvit s vlastníkem lesa a hajnou Ing. Krpejsovou 

(tuto část přilehlého lesa vlastní Lesy ČR) 
- Blešnovská (v období zimního vegetačního klidu 2024/2025) 

 
5) INFORMAČNÍ TABULKY K LESU (Boiodpad) – Rekapitulace aktuálního stavu (Ondra) 

Pavel Jankovský dokončí grafickou část cedule (textová je hotová) 
Ve výrobě jsou držáky. Beton je nakoupený. Budeme osazovat od jara – nejprve na 
místech která jsme uklidili a následně na zbytek. 
 

6) OTEVŘENÁ DISKUSE (všichni)  
Zdeňka – byla přijatá objednávka VÚ Lesního hospodářství a v jakém je věc stavu => Ivan podá 
dotaz na tajemníka MČ 

 
Ukončení schůze v 19:15 


